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Interpelacja w sprawie zastąpienia autobusów finnv Warbus Sp. z. o. o. starvmi 

autobusami marki Jelcz zakupionvmi z Warszawy w roku 2019. 

Kontynuując temat, który podejmowałem już podczas Sesji Rady Miasta proszę o odpowiedź na 

poniższe pytania. 

Ponieważ ZTM Lublin nie ogłosi! przetargu na nowe przewozy za spółkę Warbus 

tylko powierzył je bezprzetargowa własnej spółce MPK proszę o odpowiedź ze strony Zarządu 

Transportu Miejskiego w Lublinie na następujące pytania: 

1. Jakie stawki płaci MPK za przewozy starymi autobusami (Jelcze zakupione z Warszawy) i jakie

zdolności przewozowe mają te autobusy w stosunku do tego co posiada! Warbus?

Z uzyskanych przeze mnie informacji wynika, iż spółka Warbus obsługę prowadziła w ramach 20 szt. 

pojazdów przegubowych i 10 szt. stadndardowych. 

MPK ku pilo w czerwcu 2019 roku 28 sztuk autobusów standardowych starego typu 

czyli uzyskało ok 33 % mniejsze możliwości przewozowe na takiej samej ilości. 

2. Jak w takim razie MPK uzupełniło te 33% mniejszej możliwości przewozowej?

3. Proszę również o odpowiedź na pytanie: czy nie jest tak, że zostały wymienione nowe autobusy

przegubowe Warbus na autobusy stare- standardowe za większą stawkę (za jeden wozokilometr) i z

mniejszymi możliwościami przewozowymi? 
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